
Protokół Nr XXV/2021 
z XXV sesji VIII kadencji Rady Gminy Adamów 

odbytej w dniu 01 grudnia 2021 r. 

XXV sesja VIII kadencji Rady Gminy Adamów odbyła się w sali narad Urzędu Gminy Adamów 
1 lb, 22-442 Adamów. 
Sesję rozpoczęto o godz. 15:30, a zakończono o godz. 18:27 
Bożena Skiba - przewodnicząca obrad. 
Adam Walczak - protokolant. 

Radni obecni: 

1. Pani Chmiel Joanna Barbara 
2. Pan Grela Krzysztof Dariusz 
3. Pan Kawałko Jan Henryk 
4. Pan Komisarczuk Dariusz Wiesław 
5. Pan Kostrubiec Piotr 
6. Pan Krawczyk Ryszard 
7. Pan Kuryło Jacek Marian 

8. Pan Lewusz Mirosław Paweł 
9. Pan Michałuszko Tomasz Marek 
10. Pani Polakowska Urszula Mariola 
11. Pani Skiba Bożena Ela 
12. Pani Słota Katarzyna 
13. Pan Sołtys Dariusz Kazimierz 
14. Pani Tyrka-Stećko Beata 

Radni nieobecni: 

1. Pan Teterycz Jan Krzysztof 

Lista obecności (Zał. Prot. Nr 1) 

Oprócz radnych w sesji udział wzięli: 

1. Pan Dariusz Szykuła 
2. Pani Ewelina Droździel - Szykuła 
3. Danuta Jaworska 

4. Pani Agata Malicka 
5. Pani Ewa Nogas 
6. Pani Aneta Zub 

Wójt Gminy. 
Skarbnik Gminy. 
Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 
w Adamowie. 
Inspektor ds. księgowo-podatkowych. 
Podinspektor ds. Gospodarki Gruntami. 
Podinspektor d/s. finansowych gospodarki 
odpadami. 

Lista obecności osób zaproszonych oraz pracowników Urzędu Gminy. 
(Zał. Prot. Nr 2,3) 

Porządek sesji: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Rozpatrzenie wniosków o zmianę porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu obrad z poprzedniej sesji. 
4. Informacja Wójta o działaniach podejmowanych od ostatniej sesji. 
5. Sprawozdanie Wójta z wykonania uchwał rady. 
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6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej. 
- dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2021. 
-dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Wspierania Rodany na lata 
2022-2024 
- dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt 
w mieszkaniach chronionych. 
- dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia sposobu sprawienia pogrzebu przez Gminę Adamów, 
-dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego 
w zakresie powierzenia Gminie Józefów realizacji zadania publicznego polegającego 
na świadczeniu usług opiekuńczych i bytowych w formie rodzinnego domu pomocy. 
- dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny sprzedaży drewna przyjmowanej 
do obliczenia podatku leśnego na 2022 rok. 
- dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości rocznych stawek podatku od środków 
transportowych obowiązujących na terenie gminy Adamów. 
- dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 
obowiązujących na terenie gminy Adamów. 
-dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej do obliczenia 
podatku rolnego na 2022 rok. 
- dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 

16. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości 
i porządku na terenie Gminy Adamów. 
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- dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 

17. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia szczegółowego sposobu 
i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 
nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela 
nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 
- dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych na 2021 rok. 
- dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych na 2022 rok. 
-dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 

20. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 
Przeciwdziałania Narkomanii. 
- dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 

21. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi publicznej do kategorii dróg gminnych na terenie 
Gminy Adamów. 
- dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 

22. Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia na okres 10 lat nieruchomości stanowiącej własność 
Gminy Adamów. 
-dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 

23. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości. 
- dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 

24. Rozpatrzenie pism. 

25. Wolne wnioski, informacje i sprawy bieżące. 

26. Zamknięcie obrad sesji. 
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Przebieg sesji; 

Ad.l. Otwarcia XXV sesji VIII kadencji dokonała Przewodnicząca Rady Gminy Adamów 
Bożena Skiba. 
Na podstawie listy obecności Przewodnicząca stwierdziła, że na stan 15 radnych obecnych 
jest 14, co stanowi niezbędne ąuorum do prawomocności obrad. 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów powitała osoby zaproszone i uczestniczące w sesji. 

Ad.2. Przewodnicząca Rady Gminy Adamów poinformowała, iż projekt porządku obrad radni 
otrzymali wraz z zawiadomieniem. Zapytała, czy w sprawie porządku obrad ktoś chce 
zabrać głos? 

W sprawie zmiany porządku obrad głos zabrał Wójt Gminy Adamów Dariusz Szykuła. 
Wójt poprosił o wykreślenie z porządku obrad XXV sesji Rady Gminy Adamów punktu 12 
tj. „Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny sprzedaży drewna przyjmowanej 
do obliczenia podatku leśnego na 2022 rok. 
- dyskusja, 
- podjęcie uchwały." 
Wójt zaznaczył, że od kilku lat powyższa uchwała nie jest przyjmowana z uwagi na wolę radnych 
pozostawienia stawek ministerialnych. Wójt argumentował wykreślenie punktu 12, również 
z uwagi na niedoskonałość elektronicznego systemu głosowania oraz transparentność obrad. 
Podkreślił również, że jeżeli radni chcą zwalniać instytucje państwowe i zmniejszyć stawki 
to uchwała powinna pozostać w porządku obrad. 

Przewodnicząca zarządziła głosowanie w sprawie rozpatrzenia wniosku o zmianę 
porządku obrad. 

Głosowanie imienne. 
Za przyjęciem wniosków o zmianę porządku obrad głosowali: 
Chmiel Joanna, Grela Krzysztof Kawałko Jan, Komisarczuk Dariusz, Kostrubiec Piotr, 
Kuryło Jacek, Krawczyk Ryszard, Lewusz Mirosław, Michałuszko Tomasz, Polakowska 
Urszula, Skiba Bożena, Słota Katarzyna, Sołtys Dariusz, Tyrka-Stećko Beata. 
Za głosowało 14, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
(Zał. Prot. Nr 4) 

Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że nowy porządek obrad XXV sesji 
VIII kadencji Rady Gminy Adamów został przyjęty. 

Ad.3. Przewodnicząca Rady Gminy Adamów poinformowała, że protokół z poprzedniej sesji był 
do publicznego wglądu w siedzibie Urzędu Gminy oraz wyłożono go przed sesją na sali 
obrad, gdzie był również do publicznego wglądu. 

Przewodnicząca zapytała, czy do protokołu z XXIV sesji VIII kadencji z dnia 
20 października 2021 roku ktoś z radnych chce wnieść uwagi? 
Uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Gminy Adamów zarządziła głosowanie w sprawie przyjęcia protokołu 
obrad z poprzedniej sesji. 

Głosowanie imienne. 
Za przyjęciem protokołu obrad z poprzedniej sesji głosowali: 
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Chmiel Joanna, Grela Krzysztof Kawałko Jan, Komisarczuk Dariusz, Kostrubiec Piotr, 
Kuryło Jacek, Krawczyk Ryszard, Lewusz Mirosław, Michałuszko Tomasz, Polakowska 
Urszula, Skiba Bożena, Słota Katarzyna, Sołtys Dariusz, Tyrka-Stećko Beata. 
Za głosowało 14, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
(Zał. Prot. Nr 5) 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że protokół z XXIV sesji VIII kadencji 
Rady Gminy Adamów z dnia 20 października 2021 roku został przyjęty. 

Ad 4. Wójt - złożył informację o działaniach podejmowanych od ostatniej sesji. 
(Zał. Prot. Nr 6) 

Ad.5. Wójt - złożył sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Gminy podjętych na poprzedniej 
sesji. 
(Zał. Prot. Nr 7) 

Ad.6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej. 

Skarbnik Gminy Adamów Ewelina Droździel-Szykuła poprosiła radnych o wyrażenie zgody 
na wprowadzenie zmian w stosunku do materiałów przekazanych z zawiadomieniami o terminie 
sesji. Swoją prośbę argumentowała tym, że już po przesłaniu materiałów Urząd Gminy Adamów 
otrzymał informację o szacowanej wysokości (ok. 90 tys. zł.) odszkodowania za zajęcie 
nieruchomości w miejscowości Adamów pod planowaną budowę drogi. Z powyższych względów 
Skarbnik chciała by na ten cel zabezpieczyć środki w budżecie na rok 2021. Druga zmiana 
w stosunku do tego co otrzymali radni jest spowodowana tym, że wpłynęły wnioski 
0 dofinansowanie zasiłków zdrowotnych dla nauczycieli. 

Podjęto dyskusję 
Radny Jacek Sołtys stwierdził, że szkoły i tak drogo nas kosztują. 
Skarbnik zaznaczyła, że obecnie obowiązują przepisy prawa uregulowane Kartą Nauczyciela 
1 gmina musi mieć zabezpieczone środki w budżecie w ramach pomocy zdrowotnej. 
Radny Jacek Sołtys zapytał o możliwość sprzeciwu wobec zapisów Karty Nauczyciela. 
Skarbnik stwierdziła, iż zmiany w karcie leżą w kompetencji władz centralnych. 
Przewodnicząca Rady Gminy zapytała, czy radni są, za wprowadzeniem omówionych zmian 
w projekcie uchwały. 
(za 13, wstrzymało się 0, przeciw 1) 
Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła, że jeden z radnych jest przeciw. 
Skarbnik Gminy poinformowała, że pieniądze na powyższe cele są w budżecie, i jeżeli Rada 
nie wprowadzi zmian uchwałą, to nastąpi to w drodze Zarządzenia Wójta Gminy Adamów. 
Przewodnicząca zaznaczyła, że przy jednym głosie przeciw, nie będzie to konieczne, a następnie 
zapytała radnych, czy mają jeszcze jakieś pytania? 

Radny Jacek Kuryło poprosił o więcej informacji dotyczących wspomnianych odszkodowań. 
Wójt stwierdził, że na razie otrzymaliśmy wycenę za wywłaszczenie, natomiast nie wiadomo, 
czy Starosta wyda decyzję jeszcze w tym roku. 
Pani Skarbnik podkreśliła, że odszkodowanie zostanie wypłacone przez gminę w ciągu 7 dni, tylko 
na podstawie prawomocnej decyli Starosty Zamojskiego. 
W dalszej części dyskusji radni Jan Kawałko i Krzysztof Grela podkreślili, że na terenie gminy jest 
jeszcze wielu mieszkańców, którzy nie mają wybudowanych dróg dojazdowych do ich posesji. 
Radny Jacek Sołtys zaznaczył, że drogi są systematycznie budowane. 
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Radni Jan Kawałko i Krzysztof Grela zauważyli, że kwota za wywłaszczenie jest znacząca. 
Wójt stwierdził, że przy tego typu inwestycjach są i będą wywłaszczenia. 
Skarbnik podkreśliła, że kwotę odszkodowania za wywłaszczenie określa rzeczoznawca 
na zlecenie Starosty. 

Po przeprowadzonej dyskusji radni jednogłośnie zaakceptowali propozycję wprowadzenia zmian 
w projekcie uchwały. 
(za 14, przeciw 0, wstrzymał się 0) 

Skarbnik zapytała radnych, czy mają jeszcze jakieś pytania lub wnioski odnośnie do projektu 
uchwały. 
W związku z brakiem pytań oraz wniosków Skarbnik Gminy Adamów odczytała projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Adamów Bożena Skiba zarządziła głosowanie. 
Glosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Chmiel Joanna, Grela Krzysztof Kawałko Jan, Komisarczuk Dariusz, Kostrubiec Piotr, 
Kuryło Jacek, Krawczyk Ryszard, Lewusz Mirosław, Michałuszko Tomasz, Polakowska 
Urszula, Skiba Bożena, Słota Katarzyna, Sołtys Dariusz, Tyrka-Stećko Beata. 
Za głosowało 14, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
(Zał. Prot Nr 8) 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot Nr 9) 

Ad.7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2021. 

Skarbnik omówiła i przedstawiła projekt uchwały, wskazując zasadność proponowanych 
zmian. 

W związku z tym, iż radni nie zadali pytań oraz nie zgłosili żadnych propozycji 
co do przyjmowanej uchwały, Przewodnicząca Rady Gminy zarządziła głosowanie. 

Glosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Chmiel Joanna, Grela Krzysztof Kawałko Jan, Komisarczuk Dariusz, Kostrubiec Piotr, 
Kuryło Jacek, Krawczyk Ryszard, Lewusz Mirosław, Michałuszko Tomasz, Polakowska 
Urszula, Skiba Bożena, Słota Katarzyna, Sołtys Dariusz, Tyrka-Stećko Beata. 
Za głosowało 14, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
(Zał. Prot Nr 10) 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot Nr 11) 

Ad.8. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 
2022-2024. 

Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Adamowie Danuta Jaworska omówiła 
zasadność wprowadzenia uchwałą trzyletniego programu. Stwierdziła, że projekt uchwały wraz 
z załącznikiem tj. programem został przekazany radnym wraz z zaproszeniem na sesję. Kierownik 
Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej zapytała radnych, czy mają pytania lub wnioski odnośnie 
do projektu uchwały. W związku z brakiem pytań oraz wniosków Pani Danuta Jaworska odczytała 

6 



projekt uchwały. 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów Bożena Skiba zarządziła głosowanie. 
Glosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Chmiel Joanna, Grela Krzysztof Kawałko Jan, Komisarczuk Dariusz, Kostrubiec Piotr, 
Kuryło Jacek, Krawczyk Ryszard, Lewusz Mirosław, Michałuszko Tomasz, Polakowska 
Urszula, Skiba Bożena, Słota Katarzyna, Sołtys Dariusz, Tyrka-Stećko Beata. 
Za głosowało 14, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
(Zał.ProtNr 12) 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot Nr 13) 

Ad.9. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt 
w mieszkaniach chronionych. 

Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Adamowie Danuta Jaworska 
poinformowała, że na terenie gminy Adamów nie ma mieszkań chronionych. Projekt uchwały 
powstał ze względu na zalecenia pokontrolne Wojewody. Kierownik GOPS zaznaczyła, że kontrola 
kompleksowa przeprowadzona w 2021 r. wykazała, że mimo braku mieszkań chronionych, 
uchwała w tej materii musi być przyjęta przez Radę Gminy. 
W związku z brakiem pytań oraz wniosków Pani Danuta Jaworska odczytała projekt uchwały. 
Przewodnicząca Rady Gminy zarządziła głosowanie. 

Glosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Chmiel Joanna, Grela Krzysztof Kawałko Jan, Komisarczuk Dariusz, Kostrubiec Piotr, 
Kuryło Jacek, Krawczyk Ryszard, Lewusz Mirosław, Michałuszko Tomasz, Polakowska 
Urszula, Skiba Bożena, Słota Katarzyna, Sołtys Dariusz, Tyrka-Stećko Beata. 
Za głosowało 14, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
(Zał. Prot Nr 14) 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta 
(Zał. Prot Nr 15) 

Ad. 10. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia sposobu sprawienia pogrzebu przez Gminę Adamów. 

Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Adamowie Danuta Jaworska 
poinformowała, że Rada Gminy w marcu 2021 roku podjęła taką uchwałę. Zespół Kontrolujący 
zakwestionował jednak niektóre jej zapisy i polecił je zmienić, dlatego też przygotowano powyższy 
projekt uchwały. 

W związku z brakiem pytań oraz wniosków Pani Danuta Jaworska odczytała projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy zarządziła głosowanie. 
Glosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Chmiel Joanna, Grela Krzysztof Kawałko Jan, Komisarczuk Dariusz, Kostrubiec Piotr, 
Kuryło Jacek, Krawczyk Ryszard, Lewusz Mirosław, Michałuszko Tomasz, Polakowska 
Urszula, Skiba Bożena, Słota Katarzyna, Sołtys Dariusz, Tyrka-Stećko Beata. 
Za głosowało 14, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
(Zał. Prot. Nr 16) 
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Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta 
(Zał. Prot Nr 17) 

Ad.ll. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego 
w zakresie powierzenia Gminie Józefów realizacji zadania publicznego polegającego 
na świadczeniu usług opiekuńczych i bytowych w formie rodzinnego domu pomocy. 

Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Adamowie Danuta Jaworska 
poinformowała radnych o zasadności podjęcia uchwały, wskazując na oszczędności, które można 
wygenerować, współpracując z gminą Józefów w zakresie usług opiekuńc^ch i bytowych 
w formie rodzinnego domu pomocy. 
W związku z brakiem pytań oraz wniosków Pani Danuta Jaworska odczytała projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy zarządziła głosowanie. 

Glosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Chmiel Joanna, Grela Krzysztof Kawałko Jan, Komisarczuk Dariusz, Kostrubiec Piotr, 
Kuryło Jacek, Krawczyk Ryszard, Lewusz Mirosław, Michałuszko Tomasz, Polakowska 
Urszula, Skiba Bożena, Słota Katarzyna, Sołtys Dariusz, Tyrka-Stećko Beata. 
Za głosowało 14, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
(Zał. Prot Nr 18) 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot Nr 19) 

Ad. 12. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości rocznych stawek podatku od środków 
transportowych obowiązujących na terenie gminy Adamów. 

Pracownik Urzędu Gminy Adamów Aneta Zub, zaznaczyła, że w przygotowany został projekt 
uchwały ze stawkami podwyższonymi o 10% w stosunku do stawek obecnie obowiązujących 
zgodnie z ustaleniami Państwa radnych na komisjach. Pani Zub stwierdziła następnie, że projekt 
uchwały został radnym przesłany, wraz z zawiadomieniami o posiedzeniu sesji zaznaczając, 
że w załączniku nr 2 w kolumnie 4 wiersz 4 zamiast kwoty 2 002 zł. powinna być wpisana kwota 
2 202 zł. 

Wójt Gminy Adamów Dariusz Szykuła przypomniał, że podczas posiedzeń ostatnich komisji 
poruszano temat finansowania zmian w planie zagospodarowania przestrzennego. Realizacja tego 
zadania to koszt ok. 150 tys. zł. brutto. Wójt zaznaczył, że nie jest to inwestycja, dlatego zadanie 
musi być realizowane ze środków bieżących. Wójt stwierdził, że sfinansowanie tego celu można 
osiągnąć, podnosząc podatki o 5%, co dałoby kwotę ok, 120 tys. zł. Jednakże po analizie 
dokumentów stwierdzono, że zadanie to można również zrealizować z funduszu sołeckiego. 
Poszczególne sołectwa po akceptacji mieszkańców proporcjonalnie do ilości wniosków przekażą 
środki na zmiany w planie zagospodarowania przestrzennego. Od 2006 roku złożono ponad 350 
wniosków na przekształcenie ok. 650 dzidek. Wójt poinformował, że są osoby, które złożyły 
wniosek o przekształcenie kilku działek, ale są również przypadki 10, a nawet 50 działek. Z tych 
względów zdaniem Wójta druga propozycja jest bardziej sprawiedliwa i nie obciąży tych sołectw, 
z których wpłynęło mniej wniosków. Unikniemy również podwyższenia podatków o kolejne 5%, 
argumentował następnie Wójt Właściciele nieruchomości spoza gminy oraz osoby, które chcą 
przekształcić więcej działek, mogą np.: przekazać dla sołectwa darowiznę. Wójt Gminy Adamów 
Dariusz Szykuła wskazał, że lepiej dogadać się w mniejszym gronie 15 sołectw, niż na poziomie 
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całej gminy jednak decyzję w tej sprawie podejmą mieszkańcy. 

W związku z brakiem pytań oraz wniosków Pani Aneta Zub odczytała projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy zarządziła głosowanie. 

Glosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Chmiel Joanna, Komisarczuk Dariusz, Kostrubiec Piotr, Kuryło Jacek, Krawczyk Ryszard, Lewusz 
Mirosław, Michałuszko Tomasz, Polakowska Urszula, Słaba Bożena, Słota Katarzyna, Sołtys 
Dariusz, Tyrka-Stećko Beata. 
Wstrzymali się: Grela Krzysztof, Kawałko Jan 
Za głosowało 12, przeciw 0, wstrzymało się 2. 
(Zał. Prot Nr 20) 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot Nr 21) 

Ad.13. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 
obowiązujących na terenie gminy Adamów. 

Pracownik Urzędu Gminy Adamów Agata Malicka zaznaczyła, że przygotowany został projekt 
uchwały ze stawkami podwyższonymi o 10% w stosunku do stawek obecnie obowiązujących, 
zgodnie z ustaleniami Państwa radnych na komisjach. Pani Malicka stwierdziła następnie, 
że projekt uchwały został radnym przesłany, wraz z zawiadomieniami o posiedzeniu sesji 
zaznaczając, że po ustaleniach z Panem mecenasem dodano paragraf 6 w którym stwierdzono, 
że uchwała wchodzi w życie nie wcześniej jednak niż z dniem 1 stycznia 2022 r. 

W związku z brakiem pytań oraz wniosków Pani Agata Malicka odczytała projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy zarządziła głosowanie. 

Glosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Chmiel Joanna, Komisarczuk Dariusz, Kostrubiec Piotr, Kuryło Jacek, Krawczyk Ryszard, Lewusz 
Mirosław, Michałuszko Tomasz, Polakowska Urszula, Skiba Bożena, Słota Katarzyna, Sołtys 
Dariusz, Tyrka-Stećko Beata. 
Wstrzymali się: Grela Krzysztof, Kawałko Jan 
Za głosowało 12, przeciw 0, wstrzymało się 2. 
(Zał. Prot Nr 22) 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot Nr 23) 

Ad.14. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej do obliczenia 
podatku rolnego na 2022 rok. 

Pracownik Urzędu Gminy Adamów Agata Malicka zaznaczyła, że projekt uchwały przygotowany 
został zgodnie z ustaleniami wypracowanymi na komisjach. Pani Malicka poinformowała, 
że stawka ogłoszona przez Główny Urząd Statystyczny za 1 decytonę [dt] pszenicy wynosi 
61,48 zł. Podwyżka wyniesie 48,40 zł w stosunku do stawki obowiązującej. 
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W związku z brakiem pytań oraz wniosków Pani Agata Malicka odczytała projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy zarządziła głosowanie. 

Glosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Chmiel Joanna, Komisarczuk Dariusz, Kostrubiec Piotr, Kuryło Jacek, Krawczyk Ryszard, Lewusz 
Mirosław, Michałuszko Tomasz, Polakowska Urszula, Skiba Bożena, Słota Katarzyna, Sołtys 
Dariusz. 
Wstrzymali się: Grela Krzysztof, Kawałko Jan, Tyrka-Stećko Beata. 
Za głosowało 11, przeciw 0, wstrzymało się 3. 
(Zał. Prot Nr 24) 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot Nr 25) 

Radny Jacek Kuryło poprosił o 10 min przerwy. 

Przewodnicząca przychyliła się do wniosku radnego i ogłosiła 10 min przerwę. 

Po przerwie. 
Ad.15 Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości 

i porządku na terenie Gminy Adamów. 

Wójt zaznaczył, że w związku ze zmianą ustawy małe gminy wiejskie mogą zmodyfikować 
regulamin, odbioru, który dotychczas obowiązywał. Dlatego możemy pozwolić sobie na ustalenie 
częstotliwości odbioru tak, aby niektóre odpady były wywożone raz w miesiącu, a nie jak 
dotychczas dwa razy. Zmiana ta być może pozwoli utrzymać dotychczasowe ceny. W przypadku 
podjęcia powyższej uchwały zostanie ogłoszony przetarg na odbiór odpadów z zapisami 
o częstotliwości odbioru, którą radni ustalili na posiedzeniach komisji. 

Przewodnicząca Rady Gminy Adamów Bożena Skiba odczytała projekt uchwały. 

Radny Krzysztof Grela zapytał, czy w uchwale nie powinien zostać dodany punkt stwierdzający 
odbiór szkła i papieru raz na kwartał? 

Przewodnicząca stwierdziła, że rzeczywiście nie ma takiego punktu. 

Wójt zaznaczył, że jeżeli brakuje takiego zapisu, to Przewodnicząca Rady Gminy Adamów 
powinna go do uchwały dodać poprzez jego odczytanie. 

Przewodnicząca Rady Gminy Adamów Bożena Skiba zaznaczyła, że szkło i papier będzie 
odbierany raz na kwartał. 

W związku z brakiem innych pytań oraz wniosków Przewodnicząca Rady Gminy zarządziła 
głosowanie. 

Glosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Chmiel Joanna, Grela Krzysztof Kawałko Jan, Komisarczuk Dariusz, Kostrubiec Piotr, 
Kuryło Jacek, Krawczyk Ryszard, Lewusz Mirosław, Michałuszko Tomasz, Polakowska 
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Urszula, Skiba Bożena, Slota Katarzyna, Sołtys Dariusz, Tyrka-Stećko Beata. 
Za głosowało 14, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
(Zał. Prot Nr 26) 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot Nr 27) 

Ad. 16. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia szczegółowego sposobu 
i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 
nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela 
nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Adamów Urszula Polakowska odczytała projekt uchwały. 

Po dyskusji Rada Gminy Adamów ustaliła, że w związku ze zmianami przyjętymi w punkcie 15 
obrad, również i w omawianej uchwale należy dodać punkt stwierdzający odbiór szkła i papieru raz 
na kwartał. 

W związku z brakiem innych pytań oraz wniosków Przewodnicząca Rady Gminy zarządziła 
głosowanie. 

Glosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Chmiel Joanna, Grela Krzysztof Kawałko Jan, Komisarczuk Dariusz, Kostrubiec Piotr, 
Kutyło Jacek, Krawczyk Ryszard, Lewusz Mirosław, Michałuszko Tomasz, Polakowska 
Urszula, Skiba Bożena, Słota Katarzyna, Sołtys Dariusz, Tyrka-Stećko Beata. 
Za głosowało 14, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
(Zał. Prot Nr 28) 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot Nr 29) 

Ad.17. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych na 2021 rok. 

Skarbnik Gminy Adamów Ewelina Drożdziel-Szykula omówiła i przedstawiła projekt uchwały, 
zaznaczając zasadność jego podjęcia 

W związku z brakiem pytań oraz wniosków Przewodnicząca Rady Gminy zarządziła 
głosowanie. 

Glosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Chmiel Joanna, Grela Krzysztof Kawałko Jan, Komisarczuk Dariusz, Kostrubiec Piotr, 
Kuryło Jacek, Krawczyk Ryszard, Lewusz Mirosław, Michałuszko Tomasz, Polakowska 
Urszula, Skiba Bożena, Słota Katarzyna, Sołtys Dariusz, Tyrka-Stećko Beata. 
Za głosowało 14, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
(Zał. Prot Nr 30) 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot Nr 31) 

Ad. 18. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
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Problemów Alkoholowych na 2022 rok. 

Skarbnik Gminy Adamów Ewelina Drożdziel-Szykula omówiła i przedstawiła projekt uchwały, 
zaznaczając zasadność jego podjęcia. 

W związku z brakiem pytań oraz wniosków Przewodnicząca Rady Gminy zarządziła 
głosowanie. 

Glosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Chmiel Joanna, Grela Krzysztof Kawałko Jan, Komisarczuk Dariusz, Kostrubiec Piotr, 
Kuryło Jacek, Krawczyk Ryszard, Lewusz Mirosław, Michałuszko Tomasz, Polakowska 
Urszula, Skiba Bożena, Słota Katarzyna, Sołtys Dariusz, Tyrka-Stećko Beata. 
Za głosowało 14, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
(Zał. Prot Nr 32) 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot Nr 33) 

Ad.19. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 
Przeciwdziałania Narkomanii. 

Skarbnik Gminy Adamów Ewelina Drożdziel-Szykuła omówiła i przedstawiła projekt uchwały, 
zaznaczając zasadność jego podjęcia. Skarbnik poinformowała, że program Rada Gminy przyjęła 
w 2006 r., natomiast co roku zmienia się plan wydatków. 

W związku z brakiem pytań oraz wniosków Przewodnicząca Rady Gminy zarządziła 
głosowanie. 

Glosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Chmiel Joanna, Grela Krzysztof Kawałko Jan, Komisarczuk Dariusz, Kostrubiec Piotr, 
Kuryło Jacek, Krawczyk Ryszard, Lewusz Mirosław, Michałuszko Tomasz, Polakowska 
Urszula, Skiba Bożena, Słota Katarzyna, Sołtys Dariusz, Tyrka-Stećko Beata. 
Za głosowało 14, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
(Zał. Prot Nr 34) 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot Nr 33) 

Ad.20. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi publicznej do kategorii dróg gminnych na terenie 
Gminy Adamów. 

Przed przyjęciem uchwały Wójt Gminy Adamów poinformował radnych, iż projekt 
uchwały dotyczy drogi w Koloni Adamów, której numer nadano na poprzedniej sesji. 
Radny Krzysztof Grela zapytał, czy w związku z tym nie należy zmienić poprzedniej uchwały? 
W celu ustalenia stanu faktycznego Przewodnicząca Rady Gminy Adamów ogłosiła 10-minutową 
przerwę. 

Po przerwie. 

Wójt Gminy Adamów przeprosił za zaistniałą sytuację. Podczas przerwy ustalił, że drodze nie 
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nadawano wcześniej numeru. Co prawda w jej przypadku nastąpiło błędne oznaczenie numeru 
działki, na której jest ona położona, jednak błąd został naprawiony na etapie wniosku do Zarządu 
Powiatu. 

W związku z brakiem pytań oraz wniosków Wójt Gminy Adamów Dariusz Szykuła odczytał 
projekt uchwały. 

W związku z brakiem pytań oraz wniosków Przewodnicząca Rady Gminy zarządziła 
głosowanie. 

Glosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Chmiel Joanna, Komisarczuk Dariusz, Kostrubiec Piotr, Kutyło Jacek, Krawczyk Ryszard, Lewusz 
Mirosław, Michałuszko Tomasz, Polakowska Urszula, Skiba Bożena, Słota Katarzyna, Sołtys 
Dariusz. 
Przeciw przyjęciu uchwały głosował: Grela Krzysztof. 
Wstrzymali się: Kawałko Jan, Tyrka-Stećko Beata. 
Za głosowało 11, przeciw 1, wstrzymało się 2. 
(Zał. Prot. Nr 36) 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot Nr 37) 

Ad.21. Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia na okres 10 lat nieruchomości stanowiącej własność 
Gminy Adamów. 

Pracownik Urzędu Gminy Adamów Ewa Nogas omówiła i przedstawiła projekt uchwały, 
zaznaczając, że dotyczy on działki położonej w miejscowości Malinówka oznaczonej 
nr ewidencyjnym 100/4. 

W związku z brakiem pytań oraz wniosków Przewodnicząca Rady Gminy zarządziła 
głosowanie. 

Glosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Chmiel Joanna, Grela Krzysztof Kawałko Jan, Komisarczuk Dariusz, Kostrubiec Piotr, 
Kuryło Jacek, Krawczyk Ryszard, Lewusz Mirosław, Michałuszko Tomasz, Polakowska 
Urszula, Skiba Bożena, Słota Katarzyna, Sołtys Dariusz, Tyrka-Stećko Beata. 
Za głosowało 14, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
(Zał. Prot Nr 38) 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot Nr 39) 

A<L22. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości. 

Pracownik Urzędu Gminy Adamów Ewa Nogas omówiła i przedstawiła projekt uchwały, 
zaznaczając, że dotyczy on nabycia działki w obrębie Kolonia Suchowola oznaczonej 
nr w ewidencji gruntów 1251. 

W związku z brakiem pytań oraz wniosków Przewodnicząca Rady Gminy zarządziła 
głosowanie. 
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Glosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Chmiel Joanna, Grela Krzysztof Kawałko Jan, Komisarczuk Dariusz, Kostrubiec Piotr, 
Kuryło Jacek, Krawczyk Ryszard, Lewusz Mirosław, Michałuszko Tomasz, Polakowska 
Urszula, Skiba Bożena, Słota Katarzyna, Sołtys Dariusz, Tyrka-Stećko Beata. 
Za głosowało 14, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
(Zał. Prot. Nr 40) 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot Nr 41) 

Ad.23 Rozpatrzenie pism. 

• Informacja o złożonych oświadczeniach majątkowych 
Przewodnicząca poinformowała, że Rada Gminy otrzymała informację o złożonych 
oświadczeniach majątkowych przez radnych. Przewodnicząca podkreśliła, że wszyscy radni 
złożyli oświadczenia w terminie. U czterech radnych stwierdzono nieprawidłowości. Osoby 
te otrzymają informacje o popełnionych błędach, W związku z powyższym Przewodnicząca Rady 
Gminy Adamów pouczyła radnych, aby nie powielali błędów w latach następnych oraz wypełniali 
oświadczenia majątkowe z należytą starannością. 

• Przewodnicząca zreferowała pismo złożone przez rodzinę repatriantów z Białorusi w sprawie 
stworzenia warunków na osiedlenie się na terenie gminy Adamów. Pani Bożena Skiba podkreśliła, 
że z treści pisma wynika, że wnioskodawcy czują się Polakami. Posiadają dwie decyzje 
stwierdzające polskie pochodzenie i czekają na wizę repatriacyjną. 
Wójt Gminy Adamów stwierdził, że repatriantom należy stworzyć odpowiednie warunki socjalno-
bytowe. 
Rada Gminy Adamów nie zajęła stanowiska w powyższej sprawie. 

• Przewodnicząca Rady Gminy Adamów Bożena Skiba odczytała pismo dotyczące 
opracowania Studium Techniczno-Ekonomiczno-Środowiskowego (STEŚ) dla projektu 
„Budowa linii kolejowych: nr 54 Trawniki - Krasnystaw i nr 56 Wólka Orłowska -
Zamość - Tomaszów Lubelski - Bełżec" 

Przewodnicząca poinformowała radnych, że odbyły się spotkania z mieszkańcami 
sołectw, które zostały uwzględnione w jednym z wariantów przebiegu planowanej linii 
kolejowej. Z protokołów zebrań wiejskich wynika, że uczestnicy spotkania 
w Rachodoszczach i Bożej Woli A nie wyrazili zgody na przebieg linii kolejowej przez 
grunty, których są ich własnością. W Rachodoszczach opinię negatywną wyrazili 
wszyscy uczestnicy zebrania, natomiast w sołectwie Boża Wola A jedna osoba była 
za budową linii kolejowej. 

Rada Gminy Adamów zgodnie z wolą większości mieszkańców uczestniczących 
w spotkaniach wiejskich zajęła negatywne stanowisko dotyczące przebiegu planowanej 
linii kolejowej. 

• Pismo w sprawie sprzedaży nieruchomości stanowiącej własność gminy Adamów 
położonej w miejscowości Bliżów oznaczonej nr ewidencyjnym 505. 
Radna Urszula Polakowska poinformowała, że jest to działka o powierzchni ok. 36 arów, 
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na której znajduje się zajeżdżona droga do kamieniołomu. Radna wskazała, 
że rozmawiała zarówno z sołtysem, jak i innymi mieszkańcami Bliżowa i ustaliła, 
że nie popierają oni sprzedaży tej nieruchomości. 

Rada Gminy jednogłośnie opowiedziała się za niesprzedawaniem nieruchomości 
położonej w miejscowości Bliżów oznaczonej nr ewidencyjnym 505. 

• Przewodnicząca Rady Gminy Adamów Bożena Skiba odczytała wystąpienie 
pokontrolne przesłane przez Prezesa Regionalnej Izby Obrachunkowej w Lublinie 
z przeprowadzonej w dniach od 1 września 2021 r. do 14 października 2021 r. 
(z uzasadnionymi przerwami) kompleksowej kontroli gospodarki finansowej gminy 
Adamów. 

• Przewodnicząca Rady Gminy Adamów Bożena Skiba poinformowała, że z treści 
protokołu zebrania wiejskiego sołectwa Jacnia, wynika, iż mieszkańcy tej miejscowości 
w większości opowiadają się za podniesieniem o 5% podatków w celu sfinansowania 
zmian w planie zagospodarowania przestrzennego. 

• Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Adamów Urszula Polakowska odczytała pismo 
przesłane przez Prezydenta Elektorskiego Teresę Garland w sprawie utworzenia 
Gminnych Rad Koordynacyjnych w każdej gminie. 
Rada Gminy Adamów nie zajęła stanowiska w powyższej sprawie. 

Ad.24. Wolne wnioski, informacje i sprawy bieżące. 

• Radny Krzysztof Grela zapytał Wójta o termin wykonania oświetleń ulicznych. 
Wójt odpowiedział, że tam, gdzie są podpisane umowy, a obecnie dotyczy to miejscowości: 
Suchowola, Szewnia, Jacnia powoli wykonywane są kolejne etapy tej inwestycji. Następnie 
stwierdził, że realizacja zadania przeciąga się w czacie np.: na założenie skrzynek czeka się rok. 

• Wójt Gminy Adamów Dariusz Szykuła zaproponował, aby Rada odniosła 
się do protokołu wystąpienia pokontrolnego, który został przedstawiony w poprzednim 
punkcie obrad. 
Wójt poinformował, że usterki, które wykazała kontrola, mają postać drobnych błędów 
niedociągnięć, co niczym nie skutkuje. Jednakże podkreślił, że należy wykonać 
zalecenia pokontrolne w tym zatrudnić zastępcę Wójta. 
Radni podjęli dyskusję o formie zatrudnieniu zastępcy Wójta. Padały różne propozycje, 
jednakże Rada Gminy Adamów nie zajęła ostatecznie stanowiska w tej sprawie. 

• Wójt poprosił, aby protokoły komisji stałych odzwierciedlały wiernie przebieg 
posiedzeń. 

Ad.25. Zamknięcie obrad sesji. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodnicząca Rady Gminy Adamów Bożena 
Skiba zamknęła XXVI sesję VIII kadencji Rady Gminy Adamów. 
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Nagranie obrad sesji udostępnione jest w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Gminy Adamów 
i stronie internetowej Gminy Adamów. 
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